
 

 

Besluitenlijst auditcommissie 

  

Datum  4 oktober 2017 

Tijdstip   19.30 uur  

Locatie  vergaderruimte “De Markt”, Laan 19 te Schagen  

Aanwezig  De leden: mw. B.J. Glashouwer (voorzitter), E. Zwagerman (griffier), M.A.J. 

Moussault (PvdA), mw. M.C. Verloop (Wens4u), M. Puttenaar (JESS). 

De adviseurs: J.S. Van Dijk (wethouder Financiën), E. Jansonius (afdelingshoofd 

Middelen), G. Meijer (teamleider Financiën), R. van der Voorn (controller) 

Overig   J.L. Kooij (verslag) 

Afwezig  P. van der Kruit (met kennisgeving) 

 

1. Opening/mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering. Wethouder Van Dijk deelt mee dat de 

managementletter van de accountant eind week 20 oktober wordt aangeleverd. De 

managementletter van de accountant zal daarom niet worden geagendeerd op 23 

oktober, maar op de vergadering van 30 november. 

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag van de vergadering van 7 juni 2017 

In het verslag zal “vastgesteld in de commissievergadering van 23 oktober 2017” 

gewijzigd worden in “vastgesteld in de commissievergadering van 4 oktober 2017”. 

Met deze wijziging is het verslag vastgesteld. 

 

4. Openstaande toezeggingen 

Er zijn geen openstaande toezeggingen. 

 

5. Bespreking aanbesteding accountantsdiensten 

Wethouder Van Dijk leidt het onderwerp in. Momenteel trekken de grote 

accountantskantoren zich terug uit de gemeentemarkt. Gemeentes zijn complex qua 

risico’s en rechtmatigheid. Kleinere kantoren proberen dit gat op te vullen, maar 

menige gemeente krijgt nog nauwelijks respons bij een nieuwe aanbesteding. 

Daarmee bestaat ook het risico van kwaliteitsverlies van de accountantscontrole. 

Daarom wordt gediscussieerd over een mogelijke verlenging van het contract met 

IPA-ACON.   

De leden van de auditcommissie zijn in principe tevreden met IPA-ACON  en 

overwegen het contract verlengen. Het wisselen van accountant is er niet voor niets, 

de controle kan scherpte verliezen. Een periode van 9 jaar is dan ook uitzonderlijk lang. 

Hier moet stevig op worden gestuurd. Ook kan de accountant zich wellicht meer 

inzetten op het gebied van IT-audit. De auditcommissie ziet graag onderzocht of een 

verlenging van twee jaar met optie op nog eens 1 of 2 jaren mogelijk is, dit wel binnen 

de regels van de Aanbestedingswet. 

Dan zal er mogelijk meer keus zijn op de accountantsmarkt en kan een goed 

ingewerkte nieuwe raad zich hierover vervolgens buigen. 

De heer Takes wil duidelijk hebben waarom de zittingsperiode van 5 naar 4 jaar gaat. 

Dit had te maken met de samenvoeging van de drie gemeenten en derhalve een 

verlengde zittingstermijn van de raad. 

De voorzitter vat samen om de mogelijkheden te onderzoeken, waaronder 4 jaar met 

mogelijke optiejaren erin. Op dit onderwerp wordt teruggekomen in de vergadering 

van 23 oktober. 

 

6. Afstemming behandeling 2de tussenrapportage 2017 

Wethouder Van Dijk geeft een korte toelichting op het proces rond de 

tussenrapportage. Voorgesteld wordt deze op 7 november te agenderen. Dit past dan 

qua timing veel beter bij de begrotingsbehandeling.  



 

 

De heer Takes wijst nog op een mogelijk te grote werklast. De auditcommissie stemt 

met het voorstel in. 

Dit advies wordt naar de agendacommissie verstuurd. Ook op 12 oktober bij de 

themabijeenkomst over de begroting 2018 komt dit onderwerp nog aan de orde. 

 

7. Toelichting Begroting 2018 

De heer Meijer geeft een toelichting op begroten op geluk. Wethouder Van Dijk geeft 

een korte toelichting over wat ons morgen bij het congres ‘Lokaal sturen op geluk’ te 

wachten staat. Morgen (5 oktober) wordt tijdens het congres de concept begroting 

2018 deels gepresenteerd.  

De heer Jansonius geeft aan dat de ambitie is om bij de nieuwe begrotingscyclus veel 

meer de nadruk op de indicatoren te leggen doe het geluk of welbevinden van de 

burger in beeld brengen. 

De heer Takes vraagt hoe flexibel de begroting is ingericht, als een volgende raad het 

“geluk” er minder prominent in aanwezig wil hebben.  

De voorzitter vat samen. De manier van redeneren is hetzelfde gebleven, het 

toegevoegde punt is dat er op indicatoren is doorgeredeneerd naar wat het voor 

effect heeft op het geluk van de inwoner. 

De heer Meijer geeft aan dat de opstelling heel flexibel is, omdat het een extra 

toegevoegde laag is die makkelijk weg gehaald kan worden bij bijvoorbeeld een 

volgende raadsperiode. 

De heer Takes geeft aan dat als je op een pagina bent, dat je niet een overzichtje 

ernaast hebt waar je in de begroting bent. Waar zit je in de mappenstructuur is de 

vraag. Wordt dit nog aangepast? 

De meerjarenbegroting 2018-2021 sluit, maar het laatste jaar geeft wel een taakstelling 

van ruim 8 ton. De heer Meijer geeft aan op 12 oktober tijdens de themabijeenkomst 

terug te komen over het werken met aantekeningen in de aantekeningmodule.  

 

8. Septembercirculaire 2017 

Wethouder Van Dijk geeft een korte toelichting op de septembercirculaire. De 

grilligheid van de circulaires valt niet altijd mee, zo valt het dit keer. 

De septembercirculaire is meegenomen in de 2e tussenrapportage, hier is de 

auditcommissie tevreden mee. 

De heer Takes heeft een voorstel om bij het zinnetje “per saldo nadelig” het woordje 

“nadelig” weg te halen. Voor- en nadeel moeten voor de lezer heel duidelijk zijn 

(legenda). 

 

9. Horizontaal toezicht provincie 

Wethouder Van Dijk geeft een toelichting. Geconstateerd wordt dat er een stevige 

brief van de provincie is ontvangen, waarop vanuit de gemeente een “vlak” 

antwoord is gegeven. De voorzitter heeft de griffie uitgenodigd na te gaan of er in de 

zomerperiode antwoord is gegeven en door wie. De brief was gericht aan de raad en 

in cc aan het college, terwijl er namens het college op is geantwoord. De 

antwoordtermijn was kort. 

De heer Takes geeft aan deze brief op de lijst van ingekomen stukken voor de raad te 

hebben gemist, aangezien de brief al van 4 juli jl. was. De voorzitter geeft aan dat de 

raad aan zet is voor de beantwoording. 

De voorzitter geeft tevens aan dat ook uitstel voor beantwoording gevraagd had 

kunnen worden bij de provincie en/of mandaat voor afhandeling gevraagd had 

kunnen worden aan de raad. Waarmee het dilemma van de tijdsdruk opgelost is. 

De voorzitter stelt voor om de brief met het antwoord op te nemen bij ingekomen 

stukken voor de raad. Ook zal er door de wethouder een toelichting in een memo 

aan worden toegevoegd, met wat er in de auditcommissie is bevonden. Vervolgens 

kan de raad zo gewenst nog reageren op de boodschap van de provincie. Volgend 

jaar zal dit anders worden aangepakt.  
 

 

 



 

 

10. Actualiteiten 

De voorzitter verzoekt eventuele opmerkingen over de VNG-reactie op de 

rijksbegroting door te geven op 12 oktober tijdens de thema-avond.  

 
11. Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 

12. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.05 uur. 

 

Vastgesteld in de commissievergadering van 23 oktober 2017. 

 

De commissiegriffier,    De voorzitter, 

 

 

Mevrouw E. Zwagerman    Mevrouw B.J. Gashouwer 

 


